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Szóbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.

törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Prof. Dr. KÁSLER MIKLÓS emberi erőforrások miniszteréhez

,,Támogatja -e a kormány az SNI-s gyermekek oktatását és az őket nevelő pedagógusokat?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Meglátásom szerint szükséges lenne módosítani az 1993. évi szociális igazgatásról és
szociális ellátásokról szóló, illetve a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi törvény bizonyos
szakaszait, melyek a sajátos nevelési igényű gyermekek és a velük foglalkozó
gyógypedagógusokkal kapcsolatosak.

Javaslatom szerint a fogyatékkal élők nappali otthonában foglalkoztatott gyógypedagógusok,
pedagógusok illetménye lényeges, hogy megegyezzen a köznevelésben foglalkoztatott
pedagógusokéval. Véleményem szerint szükséges a különbségtételt megszűntetni, melyek
kizárólag az intézményrendszerekre vonatkozó szabályozás eltéréséből adódnak, a szakmai
ellátott feladatok alapján azonban nem indokoltak.

A másik javaslatom szerint a köznevelési intézmény alapító okiratában akkor szerepelhessen
alapfeladatként a sajátos nevelési igényű gyermekek, tanulók óvodai nevelése, illetve iskolai
nevelése-oktatása, ha az intézmény e feladattal érintett feladatellátási helye
akadálymentesített, valamint az intézmény a külön jogszabályban a feladat ellátásához
meghatározott követelményeknek megfelel.

Fontos cél, hogy a megfelelő infrastrukturális és személyi feltételek folyamatosan
teljesüljenek, hiszen akkor tud megvalósulni érdemben a sajátos nevelés minőségben.
Továbbá szükséges lenne a minőség folyamatos fenntartása céljából, hogy az intézményben a
feltételek teljesítését a köznevelési feladatokat ellátó hatóság kétévente felülvizsgálja.



Szeretném megkérdezni Miniszter Urat, a kormánynak szándékában áll -e támogatni az imént
felvázolt javaslatokat, illetve tervez -e a jövőben az SNI-s, többek között autista, figyelem és
viselkedés zavaros gyermekek és családjai számára egyéb, a mindennapi életben is
megvalósítható konkrét segítségnyújtó intézkedéseket?

Válaszát előre is köszönöm!

Budapest, 2018. október 30.
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